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2006. óta dolgozom közbeszerzési eljárásokban, az első munkahelyemen egy MÁV 

leányvállalatnál a legfontosabb feladataim közé tartozott a szabályozott beszerzés és 

közbeszerzés kialakítása. Az ajánlatkérések mellett ekkor még a vállalat 

közbeszerzési ajánlatainak összeállítását is szerveztem. 

A pályafutásom során mindig igyekeztem újdonságokkal is megismerkedni, szívesen 

vágtam bele olyan beszerzési, közbeszerzési megoldások módszerek alkalmazásába, 

bevezetésébe, amelyek esetében még nem álltak rendelkezésre jelentős 

tapasztalatok, de jó eredménnyel kecsegetett az alkalmazásuk, pl. elektronikus 

beszerzési rendszerek, az e-árlejtés, e-katalógus, és a dinamikus beszerzési 

rendszer. Azt gondolom, hogy az új és hatékony megoldásokra jelenleg és ezt 

követően is nyitott maradok. 

A szakmai tevékenységem során valamennyi beszerzési tárggyal megismerkedhettem 

meglehetősen széles spektrumban, amelynek keretében sok tapasztalatot szereztem 

korábban a közszolgáltatók, valamint az önkormányzatok különböző tárgyú 

közbeszerzéseivel kapcsolatban, az utóbbi időben pedig a központosított 

közbeszerzések területén. 

A KÖSZ működését nagy örömmel támogatom, mert fontosnak tartom a 

szakterületünk körültekintő és jól felkészült képviseletét, valamint az önfejlesztés és a 

közös tudás bővítésének ezt a platformját. 

Meglepetéssel és örömmel fogadom el a díjat, és szívesen veszek részt a jövőben is 

a Szövetség munkájában vagy annak támogatásában. 


